
Referat fra bestyrelsesmøde i Stigsnæs-Magleby lokalråd 

mandag den 5. maj 2025 kl. 19.00  
 

        Deltagere: Cecilie, Gitte, Hanne, Gertrud, Lars, Henning og Iver 
         

 

1. Godkendelse af dagsorden 
 
Dagsordenen blev godkendt 
 

2. Valg af referent 
 
Iver blev valgt til referent 
 

3. Præsentation af det nye Lokalråd 
 
Vi præsenterede os for hinanden 
 

4. Konstituering af bestyrelsen 
 
Formand:  Iver 
Næstformand:  Gitte 
Kasserer: Lars  
 

5. Revisor 
 
Vi diskuterede om lokalrådets revisor skal bo i vores område.  
Et flertal mente ikke, at det af vedtægterne fremgår, at revisor skal bo i vores 
område. 
Vi spørger Anne, hvilken tolkning der er rigtig. 
 

6. Affaldsindsamling den 6.april 
 
Indsamlingen forløb godt 
Der var ca. 10 deltagere. Det var bestyrelsen og familie. 
Da der ikke er større interesse fra andre for at deltage, skal vi overveje om, vi 
fortsat skal deltage. 
Vi indsamlede 20 kg. Agersø indsamlede 100 kg, hvilket var mest i kommunen. 



 
7. Fremtidige arrangementer  

 
Vi besluttede på nuværende tidspunkt at planlægge følgende arrangementer: 
 
12/6 kl.18.30 virksomhedsbesøg hos Scan Metals. Lars kontakter Scan Metals 
om tidspunktet er i orden.  
 
15/7 kl.18.30 vandretur rundt om Gedehaven. Gertrud arrangerer 
 
14/8 kl.18.00 vandretur hos Lars. Lars arrangerer 
 
6/11 kl.19.00 valgmøde i forsamlingshuset. Iver kontakter partier og lister  
 
 

8. Møde med menighedsrådet om Grøn Pulje 
 

Der ansøges om en ladestander ved kirken og bord/bænkesæt overfor kirken. 
 

9. Nyhedsbrev 
 

Indhold i nyhedsbrevet: 
Afholdelse af generalforsamling og konstituering 
Arrangementerne 
Ansøgning til Grøn pulje sammen med Menighedsrådet 
St Bededagsarrangement på Borreby, hvis nyhedsbrevet kommer ud før St. 
Bededag 
Cecilie laver et udkast og tager kontakt til Dorthe vedrørende udsendelse af 
nyhedsbrevet 
 

10. Stimøde   24/4 16.30-18.00 Dalmose 
 
Gertrud og Gitte deltog i møde. 
Det var et godt møde, der bl.a. illustrerede problemerne ved at etablere nye 
stier. 
Anne Sofie er den nye stikonsulent i kommunen 
Frida har stadig projektet vedrørende Madevejsstien. Det går ikke så stærkt. 
 
 



11. Næste møde  
 
19/8 kl.19.00 hos Gitte.  
 

12. Evt. 
 
Henning fortalte, at der er en FB-side, der hedder Magleby ved Skælskør 
Iver afleverer velkomstfolder til Skolevangen 32. Gertrud giver besked, når de 
er trykt. 

 
 


